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K dolnej stanici 7282/20A 

911 01  Trenčín 
 

 

Zápisnica číslo 6/2024 

zo zasadnutia Komisie legislatívno-právnej 

pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja 

konaného dňa 04.11.2024 na Úrade TSK, 

zasadačka č. 823, na 8. nadzemnom podlaží v čase od 08:30 do 10:00 hod. 

 

Podľa prezenčnej listiny: 

Prítomní: 4 

Ospravedlnený: 1 

 

 

POSLANCI: 

 

1. Mgr. Miloslav BACO      OSPRAVEDLNENÝ 

2. Erich DVONČ        PRÍTOMNÝ 

3. Mgr. Michal ĎUREJE, PhD.      PRÍTOMNÝ 

4. JUDr. Katarína HENEKOVÁ, M.B.A.     PRÍTOMNÁ 

5. Ing. Tomáš VAŇO       PRÍTOMNÝ 

 

TSK, HOSTIA: 

Ing. Marek BRIESTENSKÝ (riaditeľ úradu) 

Ing. Pavol ZIGO (hlavný kontrolór TSK)                                                                            

Mgr. Tomáš BALÁŽ (vedúci odd. právneho, SM a VO) 

Mgr. Radovan HLADKÝ (vedúci odboru dopravy) 

PhDr. Elena NEKORANCOVÁ (vedúca odd. soc. pomoci) 

Ing. Renáta OZIMOVÁ (vedúca odboru finančného) 

 

Návrh programu: 

1.  Otvorenie. 

2. Prerokovanie materiálov pripravovaných na rokovanie Zastupiteľstva TSK dňa 25.11.2024: 

 

2.1. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho 

samosprávneho kraja na obdobie január – jún 2025.  

(predkladá Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK) 
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2.2. Správa o výsledku kontroly NKÚ SR, zameranej na projekty, realizované v rámci výzvy 

„Podpora zvyšovania kapacít materských škôl“ prostredníctvom IROP na Úrade TSK.  

(Predkladá Ing. Marek Briestenský – riaditeľ Úradu TSK) 

 

2.3. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho samosprávneho 

kraja číslo 17/2024, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Trenčianskeho 

samosprávneho kraja číslo 1/2022 o poskytovaní sociálnych služieb v zariadeniach sociálnych 

služieb zriadených Trenčianskym samosprávnym krajom, určení sumy úhrady za sociálne 

služby, spôsob ich určenia a platenia v znení Všeobecne záväzného nariadenia číslo 7/2023. 

(Predkladá: PhDr. Elena Nekorancová - vedúca Odd. soc. pomoci) 

 

2.4. Návrh na schválenie Dodatku č. 6 k Zriaďovacej listine Centrum sociálnych služieb - 

LIPOVEC, Školská 806/3, 914 42 Horné Srnie. 

   (Predkladá: PhDr. Elena Nekorancová - vedúca Odd. soc. pomoci) 

 

2.5.  

a) Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2025–2027. 

(Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného) 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho 

kraja na rok 2025 – 2027.  

(Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK) 

 

2.6. Návrh na schválenie uzavretia Dodatku č. 1 k Zmluve o spolupráci pri zabezpečení dopravy 

cestujúcich na území mesta Trenčín autobusovými spojmi prímestskej autobusovej dopravy. 

(Predkladá: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy) 

 

2.7. Návrh na schválenie vstupu Trenčianskeho samosprávneho kraja do obchodnej spoločnosti 

Integrovaná doprava Žilinského kraja s. r. o. 

(Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SM a VO) 

 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

 

 

Bod č. 1: Otvorenie. 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie p. Erich Dvonč, ktorý privítal na rokovaní prítomných 

zamestnancov TSK a členov komisie. Z dnešného rokovania sa ospravedlnil člen komisie 

Mgr. Miloslav Baco. Prítomní členovia komisie nemali pripomienky ani návrhy na ďalšie doplnenie 

programu navrhnutého v pozvánke a tento schválili. 
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Bod č. 2., 2.1 

Predmetný materiál predložil hlavný kontrolór Ing. Pavol Zigo, ktorý uviedol, že v zmysle zákona  

č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov (zákon o samosprávnych krajoch) sú tu 

vyšpecifikované kontrolované subjekty, ktoré zabezpečujú jednotlivé činnosti TSK na rok 2025. 

Východiskom pre vypracovanie plánu boli informácie, ktoré mal hlavný kontrolór k dispozícii 

z predchádzajúceho roka za účelom overovania problematických oblastí, ktorým by bolo možné 

následne predísť.  

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 73/2024: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraj po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho 

samosprávneho kraja na obdobie január – jún 2025“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho 

samosprávneho kraja materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie členov: 

Za 4:   Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A 

Ing. Tomáš Vaňo 

Proti 0: - 

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: -   

 

Bod č. 2., 2.2 

Predmetný materiál predložil Ing. Marek Briestenský, riaditeľ úradu, ktorý uviedol, že predmetom 

kontroly bolo preverenie a realizácia projektov podporených z IROP zameraných na „Podporu 

zvyšovania kapacít materských škôl“, termíny kontroly 11.03.2024 a 13.07.2024. Boli zistené iba 

drobné nedostatky a kontrolné zistenia nemali vplyv na spomalenie čerpania EŠIF, krátenie 

finančných prostriedkov prijímateľa ani na realizáciu a napĺňanie cieľov projektov. 

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 74/2024: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraj po prerokovaní 

materiálu s názvom „Správa o výsledku kontroly NKÚ SR, zameranej na projekty, realizované 

v rámci výzvy „Podpora zvyšovania kapacít materských škôl“ prostredníctvom IROP na Úrade TSK“ 

odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja materiál prerokovať a vziať 

na vedomie. 
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Hlasovanie členov: 

Za 4:   Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A 

Ing. Tomáš Vaňo 

  

Proti 0: - 

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 2., 2.3 

Predmetný materiál predložila PhDr. Elena Nekorancová, vedúca odd. soc. pomoci, ktorá uviedla, že 

VZN TSK č. 17/2024 sa vydáva z dôvodu zmeny výšky úhrady za poskytované sociálne služby 

v nadväznosti na rast cien potravín, tovarov, služieb, miezd zamestnancov, doplnenia nového druhu 

sociálnej služby – rehabilitačné stredisko, ktoré vznikne v rámci projektu deinštitucionalizácie DSS 

- Adamovské Kochanovce v Trenčíne s kapacitou 30 miest formou ambulantnej sociálnej služby, 

ktoré bolo nutné doplniť, nakoľko sa predpokladá ukončenie stavebných prác a sfunkčnenie 

v polovici roka 2025. Bude poskytovaná sociálna služba v zmysle § 37 zákona č. 448/2008 Z. z. 

o sociálnych službách fyzickej osobe, ktorá je odkázaná, fyzickej osobe, ktorá je slabozraká a fyzickej 

osobe, ktorá je nepočujúca alebo má ťažkú obojstrannú nedoslýchavosť. Keďže tento druh sociálnej 

služby doposiaľ nebol poskytovaný, pri stanovení výšky úhrady sa vychádza z predpokladaných 

ekonomicky oprávnených nákladov na rok 2025. V dôvodovej správe k predmetnému návrhu je 

uvedené, z čoho sa pri jeho vypracovaní vychádzalo, pričom PhDr. Elena Nekorancová, vedúca odd. 

soc. pomoci zdôraznila aj oblasť miezd zamestnancov a problémov spojených s personálnym 

obsadením a chýbajúcimi 60 zamestnancami, z toho 50 odborných. Pri stanovení výšky úhrady bola 

zohľadnená skutočnosť povinného zostatku % sumy životného minima po zaplatení úhrady 

za sociálnu službu, ktorého výšku upravuje zákon č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách. Je dôležité 

uviesť, že občan, ktorému sú poskytované sociálne služby v zariadeniach sociálnych služieb, platí 

úhradu za jednotlivé odborné, obslužné a ďalšie činnosti podľa svojho príjmu a majetku v súlade 

s platným VZN. Zdrojom pre vypracovanie návrhu predkladaného VZN boli aj údaje Štatistického 

úradu SR, ktorý potvrdil, že inflácia v medziročnom porovnaní (8/2023 a 8/2024) dosiahla v auguste 

úroveň rastu 2,8 %.  

Na otázku JUDr. Kataríny Henekovej, M.B.A, kedy sa naposledy navyšovali úhrady a aký je systém 

dofinancovania zo strany TSK, PhDr. Elena Nekorancová, vedúca odd. soc. pomoci uviedla, že to 

bolo v januári, nakoľko prebiehala valorizácia a aj v súčasnosti vychádzali údaje z valorizácie 

dôchodkov, avšak dôležité bolo aj navýšenie platov zamestnancov. Takisto uviedla, že zariadenia 

sociálnych služieb fungujú iba na rozpočte TSK a rozsah dofinancovania zo strany TSK sa nedá určiť 

presne, nakoľko toto záleží od konkrétnej služby, v priemere je to okolo 1 400 eur, z čoho klient platí 

500 eur. Ing. Renáta Ozimová, vedúca odboru finančného doplnila, že celkovo 28 až 29 miliónov 

dofinancováva TSK. 
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Mgr. Michal Ďureje, PhD. uviedol, že by bolo vhodné aj vyššie navýšenie, keďže podľa dostupných 

údajov na klienta TSK dopláca v priemere 50 % nákladov. Zároveň poukázal na problém 

s personálnym obsadením zariadení a nárastom cien potravín, pričom vyjadril pochybnosti 

o dostatočnosti navýšenia na pokrytie nákladov. 

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A sa informovala o vplyve novelizácie zákona o sociálnych službách 

s účinnosťou od 01.01.2026 na tieto služby, ktoré poskytuje TSK a na rozpočet na rok 2026, pričom 

po uvedenej novele už tieto služby nebudú originálnou právomocou samosprávy. PhDr. Elena 

Nekorancová, vedúca odd. soc. pomoci uviedla, že koncepcia bola v medzirezortnom 

pripomienkovaní, čo sa týka financovania a výmenou za príspevok, ktorý získajú klienti 

v zariadeniach soc. služieb, cca 900 eur na klienta, toto získajú klienti od štátu ako fyzické osoby 

a samosprávny kraj musí prevziať všetky pobytové zariadenia v celom kraji a zákon stanoví nejaký 

paušálny príspevok, ktorý sa bude takto vyplácať. Nie je možné vysloviť, či sa dá uvedené ešte 

zvrátiť, malo by sa tým získať cca 20 miliónov eur a 15 miliónov by TSK malo dávať, avšak 

jednotlivé dopady nie sú dobre vyčíslené. Očakávajú sa 4 zdroje financovania: ÚPSVaR, 

dôchodok/príjem klienta, príspevok za ošetrovateľskú starostlivosť, kde je problémom zabezpečiť 

garanta tohto príspevku – odborne vzdelanej sestry, a posledným zdrojom by mal byť paušálne daný 

príspevok, ktorý pôjde všetkým zariadeniam. Predkladané zvýšenie by sa malo týkať budúceho roka 

a po novej legislatíve bude nutné urobiť úpravy.   

Po vyjadrení predsedu komisie, že externý príjem je možné zabezpečiť aj v súčasnosti, PhDr. Elena 

Nekorancová, vedúca odd. soc. pomoci uviedla, že z 24 zariadení je v 8 zariadeniach tento príjem 

zabezpečený, avšak je problém s navyšovaním počtu lôžok. 

Predseda komisie sa k návrhu Mgr. Michala Ďurejeho, PhD. na väčšie navýšenie vyjadril, že 

z uvedených informácií je zrejmé, že predkladané VZN rieši navýšenie, ktoré odzrkadľuje jednotlivé 

kraje a TSK by sa nemalo nadmerne pri financovaní vychyľovať. PhDr. Elena Nekorancová, vedúca 

odd. soc. pomoci upozornila, že v minulosti bolo z kontroly NKÚ v roku 2018 zrejmé, že vo VZN 

nebolo možné navyšovanie na základe vopred stanoveného vzorca vplyvom valorizácií. Ing. Renáta 

Ozimová, vedúca odboru finančného doplnila, že navrhovaným navýšením získa TSK do rozpočtu 

558 000 eur naviac, avšak náklady na mzdy a jednorazovú odmenu 800 eur budú takmer 3,6 mil. eur.  

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 75/2024: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraj po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho 

samosprávneho kraja číslo 17/2024, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie 

Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 1/2022 o poskytovaní sociálnych služieb v zariadeniach 

sociálnych služieb zriadených Trenčianskym samosprávnym krajom, určení sumy úhrady za sociálne 

služby, spôsob ich určenia a platenia v znení Všeobecne záväzného nariadenia číslo 7/2023“ odporúča 

Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja materiál prerokovať a schváliť. 
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Hlasovanie členov: 

Za 4:   Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A 

Ing. Tomáš Vaňo 

  

Proti 0: - 

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 2., 2.4 

Predmetný materiál uviedla PhDr. Elena Nekorancová, vedúca odd. soc. pomoci, ktorá uviedla, že 

Dodatok č.6 k Zriaďovacej listine Centrum sociálnych služieb – LIPOVEC, Školská 806/3, 914 42 

Horné Srnie sa vydáva z dôvodu rozšírenia o ďalšie druhy sociálnej služby – prepravná služba, 

odľahčovacia služba a doplnenia ďalšej odbornej činnosti zabezpečovania pomoci pri pracovnom 

uplatňovaní, v nadväznosti na novelu zákona č. 448/2008 Z.z. s účinnosťou od 01.01.2022. 

Rozšírením spektra sociálnych služieb TSK reaguje na potrebu obyvateľov kraja, na rozvoj 

sociálnych služieb v regióne so zameraním na rozvoj komunitných služieb. 

K predmetnému materiálu mal otázku Mgr. Michal Ďureje, PhD., ktorá sa týkala osoby poskytujúcej 

odľahčovaciu službu, a to či táto osoba musí mať na danú činnosť rozhodnutie, PhDr. Elena 

Nekorancová, vedúca odd. soc. pomoci uviedla, že musí mať posudok z ÚPSVaR, že im je priznaný 

opatrovateľský príspevok.  

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 76/2024: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraj po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na schválenie Dodatku č. 6 k Zriaďovacej listine Centrum sociálnych 

služieb - LIPOVEC, Školská 806/3, 914 42 Horné Srnie“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho 

samosprávneho kraja materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie členov: 

Za 4:   Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A 

Ing. Tomáš Vaňo 

  

Proti 0: - 

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 
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Bod č. 2., 2.5 a) 

Predmetný materiál predložila Ing. Renáta Ozimová, vedúca odboru finančného, ktorá uviedla, že 

zostavovanie Návrhu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2025-2027  prebiehalo 

v podmienkach zložitej ekonomickej situácie v krajine, ktorá vyústila do potreby zavedenia 

plánovanej konsolidácie verejných financií. Vo väzbe na tieto skutočnosti sa nastávajúci rok 2025 

a niekoľko nasledujúcich rokov budú niesť v znamení potrebného ozdravovania verejných financií.  

Celkové príjmy Trenčianskeho samosprávneho kraja sú pre rozpočtový rok 2025 plánované  

v objeme  262 655 tis. eur,  z toho  bežné  príjmy  sú  rozpočtované v objeme 210 267 tis. eur 

a kapitálové príjmy v objeme 52 388 tis. eur.  

V príjmovej časti bežného rozpočtu je premietnutý predpokladaný vývoj plnenia daňových príjmov, 

ktoré budú aj v roku 2025 rozhodujúcim  zdrojom  financovania   potrieb   regiónu. Pri  plánovaní  

výnosu dane z príjmov fyzických osôb pre rozpočtový rok 2025 vychádzal TSK tak ako po minulé 

roky zo septembrovej prognózy poradného orgánu Ministerstva financií Slovenskej republiky - 

Výboru pre daňové prognózy, aktualizovanej začiatkom októbra 2024. Ide o prognózu na hotovostnej 

báze, podľa ktorej má nový  29,5 % -ný  podiel z celkovo odhadovaného výberu výnosu dane 

z príjmov fyzických osôb, určený  na  prerozdelenie medzi samosprávne kraje, dosiahnuť v roku 2025 

objem 1 199 657 tis. eur. Súbežne so zverejnením daňovej prognózy boli po minulé roky zverejnené 

na stránke Ministerstva financií Slovenskej republiky, ako aj na stránke Rady pre rozpočtovú 

zodpovednosť prepočty rozdelenia výnosu dane jednotlivým subjektov verejnej správy. 

V oblasti bežných nedaňových príjmov je plánovaný celkový objem prostriedkov vo výške 16 598 

tis. eur, čo v porovnaní s predchádzajúcim rozpočtovým obdobím predstavuje medziročný nárast 

približne o 2 384 tis. eur. Tento je výsledkom hlavne:  

- poklesu nedaňových príjmov plánovaných na Úrade TSK, a to medziročne takmer o 178 tis. 

eur, hlavne v rámci ekonomickej položky 244 Úroky z termínovaných vkladov a 

- nárastu nedaňových príjmov u rozpočtových organizácií na úseku Vzdelávania a Sociálneho 

zabezpečenia v úhrne približne o 2 562 tis. eur. 

Granty a transfery majú účelový charakter a ich použitie je presne definované poskytovateľom grantu, 

resp. transferu. Pre rozpočtový  rok  2025  je  uvedená kategória plánovaná v objeme 67 993 tis. eur, 

čo v porovnaní s rovnakým obdobím predchádzajúceho roka predstavuje nárast približne o 3 835 tis. 

eur. Hlavným dôvodom tohto nárastu je plánovaný vyšší objem transferov na úhradu nákladov 

preneseného výkonu štátnej správy na úseku Vzdelávania, ako aj vyšší objem transferov v rámci 

verejnej správy zo štátneho rozpočtu na implementáciu projektov realizovaných na jednotlivých 

úsekoch v rámci nového programového obdobia. 

Kapitálové príjmy rozpočtuje Trenčiansky samosprávny kraj na rok 2025 v celkovom objeme 52 388 

tis. eur. Trenčiansky samosprávny kraj disponuje aj pre rozpočtový rok 2025 prebytočným 

nehnuteľným majetkom, s ktorým sa v rámci koncepcie rozvoja jednotlivých oddielov neuvažuje. 

Jeho odpredaj sa predpokladá na úrovni 900 tis. eur.  
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Plnenie kapitálových príjmov Trenčianskeho samosprávneho kraja by mal v rozpočtovom roku 2025 

pozitívne ovplyvniť aj proces implementácie investičných projektov. Za týmto účelom je súčasťou 

plánovaných tuzemských kapitálových grantov a transferov objem prostriedkov vo výške približne 

51 488 tis. eur, plánovaný s medziročným nárastom na úrovni takmer 13 084 tis. eur. Rok 2024 bol 

štartujúcim rokom realizácie projektov v rámci nového 4. programového obdobia 2021-2027. TSK 

v ňom zameral svoje úsilie prioritne na čerpanie zdrojov z Plánu obnovy a odolnosti Slovenskej 

republiky. V návrhu rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja sú zahrnuté aj  zdroje  Programu  

Slovensko,  ktorý  je  jediným  operačným programom pre obdobie 2021-2027.  

Bežné výdavky: Výdavky na mzdy na Úrade TSK sa znížili v dôsledku skončenia projektu na Hornej 

Nitre, z dôvodu skončenia pracovných zmlúv na dobu určitú. Znížili sa aj výdavky na tovary a služby 

a bežné transfery. TSK vysúťažilo lacnejšieho dodávateľa elektriny a plynu, tak sa celoplošne znížili 

výdavky na energie o 10 %. Prehodnotili sa všetky položky a v rámci dotačných schém všetky dotácie 

boli znížené na polovicu. Vo výdavkových finančných operáciách sú zohľadnené povinnosti 

Trenčianskeho samosprávneho kraja v oblasti úverovej politiky. Rovnako ako v minulom 

rozpočtovom období plánuje Trenčiansky samosprávny kraj splátku istiny voči zahraničnej finančnej 

inštitúcii -  Rozvojová banka Rady Európy, a to v objeme takmer 1 999 tis. eur. Tento pomerne 

vysoký objem splátok istiny nadväzuje na predpoklad vyčerpania celého 30 miliónového schváleného 

úverového rámca k termínu 31.12.2024. Zvýšený objem rozpočtovaných bežných výdavkov 

zohľadňuje: 

- zvýšenie rozpočtu bežných výdavkov určených na financovanie pravidelnej regionálnej 

autobusovej dopravy o 1 200 tis. eur, ktorý zohľadňuje medziročný nárast cien pohonných hmôt, 

nárast výdavkov na priame mzdy a odvody, ako aj medziročný nárast cien za poskytované služby. 

V rámci zdravotníctva sú bežné kapitálové výdavky 0.   

 

- povinnosť Trenčianskeho samosprávneho kraja vyplatiť zamestnancom Úradu TSK 

a zamestnancom všetkých organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK vo výplatnom termíne 

za mesiac máj 2025 jednorazovú odmenu vo výške 800 eur, a to v zmysle Kolektívnej zmluvy 

vyššieho stupňa pre zamestnávateľov, ktorí pri odmeňovaní postupujú podľa zákona č. 553/2003         

Z. z. o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom  záujme a  o zmene  

a doplnení  niektorých  zákonov v znení neskorších  predpisov.  

- ďalej nárast bežných výdavkov určených na financovanie originálnych kompetencií na úseku 

Kultúrnych služieb takmer o 529 tis. eur, ktorý pokrýva nielen už spomínanú povinnosť vyplatenia 

jednorazovej odmeny, ale aj výdavky súvisiace s procesom sťahovania troch kultúrnych zariadení - 

Trenčianske múzeum v Trenčíne, Galéria Miloša Alexandra Bazovského v Trenčíne a Verejná 

knižnica Michala Rešetku v Trenčíne do náhradných priestorov, a to z dôvodu rekonštrukčných prác 

realizovaných v rámci implementácie projektu „Európske hlavné mesto kultúry 2026“   

- a napokon nárast bežných výdavkov určených na financovanie originálnych kompetencií 

na úseku Sociálneho zabezpečenia takmer o 3 596 tis. eur. V rozpočtovom roku 2025  sa  do  popredia  

kladie naliehavosť úpravy miezd zamestnancov s cieľom vyriešiť kritickú situáciu v zariadeniach 
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sociálnych služieb a zachovať tak dostupnosť poskytovania kvalitných sociálnych služieb. Kvalitu 

zaručuje dostatočný počet personálu, ktorý spĺňa kvalifikačné predpoklady v zmysle zákona 

č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách s motivačným finančným ohodnotením.  

Kapitálové výdavky: Na TSK sa rozpočtuje 1 096 311 eur, z toho 100 000 eur je nákup pozemkov, 

50 000 eur je na nákup budov, objektov a ich častí, rozvoj IS TSK – za účelom zaplatenia faktúr je 

tam 20 000 eur, Projekt Technický sekretariát Rady partnerstva TSK (Program Slovensko) 43 000 

eur na nákup auta, Územný plán - Spracovanie Zmien a doplnkov č. 4 VÚC TSK 28 800 eur, 

Predfinancovanie a spolufinancovanie projektov OvZP v rámci OP Interreg SR-ČR 516 511 eur, 

Spolufinancovanie projektov OvZP v rámci dotačného programu Fondu na podporu umenia 25 000 

eur, Spolufinancovanie projektov OvZP v rámci dotačného programu MPSVaR SR - tzv. lotérie 

25 000 eur, Poplatky v rámci územného a stavebného konania 3 000 eur, Projekt Príprava 

a udržateľnosť projektov Interreg SR-ČR (OP Interreg SR-ČR) 40 000 eur. V rámci dopravy je 

rozpočtovaných 676 141 eur, pričom výdavky budú fakturované budúci rok. V rámci kultúrnych 

služieb ide o projekty, ktoré sú teraz v rozpočte, ale budeme ich platiť až začiatkom budúceho roka 

v celkovej sume 21 680 eur. V rámci vzdelávania je vyčlenená čiastka 1 559 819 – prevažne 

spolufinancovanie debarierizácie, do ktorých sa zapojili stredné školy a rekonštrukcia Obchodnej 

akadémie M. Hodžu. V oblasti Vzdelávanie – príspevkové organizácie, ide o celkovú sumu 612 877 

eur, prevažne opätovne týkajúce sa debarierizácie. V rámci sociálneho zabezpečenia je vyčlenená 

čiastka 2 104 466 eur. Tu je objemovo najrozsiahlejšou investíciou riešenie protipožiarnej ochrany 

v sociálnom zariadení CSS – Chmelinec, a to v podobe vybudovania nového únikového schodiska, 

výmeny dvoch starých výťahov za nové - evakuačné, ako aj v podobe nainštalovania hlasovej 

signalizácie požiaru a elektronického požiarneho systému v celom objekte sociálneho zariadenia. 

Zároveň sa doplnia protipožiarne dvere na jednotlivé požiarne úseky a rekonštruuje sa nevyhovujúca 

prechodová chodba. Zvyšné prostriedky sú vyčlenené v rámci projektov v celkovej výške 61 287 572 

eur, z čoho v niektorých je dofinancovanie 8 % a sú to všetko aktuálne prebiehajúce projekty.  

Predseda komisie poďakoval za prípravu rozpočtu v ťažkých podmienkach. 

Na otázku predsedu komisie ohľadom výstavby rodinného domu s dvomi bytovými jednotkami 

v Adamovských Kochanovciach a ich rozličných cien PhDr. Elena Nekorancová, vedúca odd. soc. 

pomoci uviedla, že ceny sa prispôsobujú konkrétnym podmienkam, za ktorých sa robia projektové 

dokumentácie na jednotlivé pozemky. Mgr. Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku 

a verejného obstarávania uviedol, že dané ceny sú výsledkom verejného obstarávania. PhDr. Elena 

Nekorancová, vedúca odd. soc. pomoci ďalej poznamenala, že uvedené domy musia do budúcna byť 

vhodné pre všetky druhy postihnutia osôb, ktoré by v nich bývali. Ing. Renáta Ozimová, vedúca 

odboru finančného doplnila, že rozdiely nie sú až také veľké, nakoľko výstavba prebieha už 

v súčasnosti a je možné, že TSK už časť prefinancoval a v návrhu rozpočtu už je len dofinancovanie. 

JUDr. Kataríne Henekovej, M.B.A na otázku, či sú odmeny už zahrnuté v danom návrhu rozpočtu, 

odpovedala Ing. Renáta Ozimová, vedúca odboru finančného, že sú už rozpočtované, ale finančné 

prostriedky sú na úrade a až keď to bude celé schválené, tak sa im to posunie.   
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Predseda komisie sa informoval o cykloinfraštruktúre Horná Nitra, kde je v rozpočte suma 1,7 mil., 

na čo mu vedúci odboru dopravy, Mgr. Radovan Hladký, vedúci odboru dopravy uviedol, že daná 

položka spadá pod Plán obnovy, pričom ide o oblasť od Partizánskeho po Chalmovú a síce nie je ešte 

oficiálne rozhodnutie TSK, na stránke ministerstva je už zverejnená tabuľka, kde sa táto položka 

nachádza medzi schválenými projektami. Ing. Renáta Ozimová, vedúca odboru finančného doplnila, 

že úsek Partizánske – Zemianske Kostoľany (Chalmová) predstavuje sumu 1 652 797 eur a na začatie 

verejného obstarávania úsek Partizánske – hranica Nitriansky samosprávny kraj je tam 5 000 eur 

a na spracovanie projektovej dokumentácie a majetkovo-právne vysporiadanie pre úseky Handlová – 

Prievidza, Zemianske Kostoľany – Prievidza, I. etapa, Zemianske Kostoľany - Prievidza, II. etapa, 

Partizánske – Zemianske Kostoľany a Partizánske – hranica NSK a toto je už na realizáciu.  

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa informoval ohľadom financovania zdravotníctva a či TSK nepočíta 

so spolufinancovaním projektu cez FST, napríklad pokiaľ ide o NsP v Bojniciach, na čo Ing. Renáta 

Ozimová, vedúca odboru finančného uviedla, že toto zatiaľ nie je schválené, ale v prípade, ak dôjde 

k schváleniu, majú rozpočtovaný jeden balík na spolufinancovanie v rozsahu 8 %. Ďalej sa 

informoval, pokiaľ sa nedofinancovávali kapitálové projekty, koľko sa dávalo na bežné výdavky 

do nemocníc, na čo Ing. Renáta Ozimová, vedúca odboru finančného uviedla, že vždy sa dávala 0, 

dávali sa tam finančné prostriedky len vtedy, ak išlo o veľké investície.  

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa informoval ohľadom rozpočtu na účely verejnej dopravy, pričom 

Ing. Renáta Ozimová, vedúca odboru finančného uviedla, že je rozpočtovaná čiastka pri Hornej Nitre, 

rozpočet do 30.10., 10 500 000 eur a od 31.10. do 31.12.2025 je to v objeme 1 450 000 eur. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa následne informoval, čo je v danej položke pokryté, na čo 

Mgr. Radovan Hladký, vedúci odboru dopravy uviedol, že do 30.10. je zabezpečovaná služba 

na základe rozhodnutia a zvyšné dva mesiace sú kvantifikovaný odhad, pričom sa bude vychádzať 

z toho, čo sa vyvinie v rámci súťaže. Ďalej uviedol, že dopravcovia predkladajú návrhy rozpočtu, 

avšak TSK nemá dostatok prostriedkov na vykrytie týchto výdavkov a daná problematika je aj 

predmetom kolektívneho vyjednávania.  

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa takisto informoval ohľadom projektu Čistý vodík, na čo Mgr. Baláž, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a verejného obstarávania uviedol, že projekt prešiel, ale 

v zásobníku nie je naň alokácia. Mgr. Radovan Hladký, vedúci odboru dopravy uviedol, že v danej 

veci poskytne viac informácií  Ing. Lamačková, vedúca odboru regionálneho rozvoja.  

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa následne informoval ohľadom výhliadkovej veže v obci Poruba, kde je 

uvedená suma 700 000, z ktorej 78 000 eur je zo zdrojov TSK, pričom otázka smerovala k informácií, 

aký podiel je daný obciam. Mgr. Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a verejného 

obstarávania, vo vzťahu k danej problematike uviedol, že bola uzavretá budúca zmluva, ktorá 

nevymedzovala konkrétny rozsah, v akom sa obce majú podieľať na financovaní, nakoľko ešte neboli 

známe konkrétne čísla.  

Predseda komisie sa informoval, na základe akých kritérií sa vyberajú lokality na výhľadne. Riaditeľ 

úradu, Ing. Briestenský na danú otázku uviedol, že boli vybrané 2 výhliadky, a to smer Prievidza – 



 
11 

Magura, okolie Poruba a druhá bola Baske – Trenčín. Ing. Renáta Ozimová, vedúca odboru 

finančného doplnila, že výber výhľadní bol ovplyvnený akciami organizovanými spoločenstvami 

turistov. Predseda komisie vyjadril, že pokiaľ je výhliadková veža prevažne financovaná z vonkajších 

zdrojov, sumu 700 000 eur nespochybňuje. Mgr. Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku 

a verejného obstarávania informoval aj o tom, že starosta obce Poruba už mal za sebou prípravu 

a vysporiadanie pozemkov, keď do daného projektu vstupoval.  

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa takisto informoval ohľadom kapitálových príjmov z predaja majetku, 

konkrétne o  obchodnej verejnej súťaži týkajúcej sa školy v Novákoch, na čo Mgr. Baláž, vedúci 

oddelenia právneho, správy majetku a verejného obstarávania uviedol, že v septembrovom zasadnutí 

zastupiteľstva bol schválený prevod majetku, pričom je predpoklad, že by daný prevod mal 

predstavovať príjem v roku 2024. Predmetom návrhu rozpočtu sú zároveň uvedené plánované príjmy 

týkajúce sa predaja prebytočného majetku, ktorý je v návrhu podrobne uvedený.   

 

Bod č. 2., 2.5 b) 

Predmetný materiál predložil hlavný kontrolór Ing. Pavol Zigo, ktorý uviedol, že návrh rozpočtu 

na roky 2025-2027 je spracovaný v súlade so všeobecne platnými právnymi predpismi. Návrh 

rozpočtu spĺňa všetky podmienky vymedzené zákonom, pričom za účelom ich naplnenia v celom 

rozsahu je potrebné návrh rozpočtu už len zverejniť po prerokovaní v jednotlivých komisiách, a to 15 

dní pred termínom zasadnutia Zastupiteľstva TSK.  

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 77/2024: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálov s názvom 

a)   „Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2025 – 2027" 

b) „Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na 

rok 2025 – 2027" 

odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja materiál 

a) „Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2025 – 2027" 

prerokovať a schváliť. 

b) „Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na 

rok 2025 – 2027" prerokovať a vziať na vedomie. 

 

 



 
12 

Hlasovanie členov: 

Za 4:   Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A 

Ing. Tomáš Vaňo 

  

Proti 0: - 

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 2., 2.6 

Predmetný materiál uviedol Mgr. Radovan Hladký, vedúci Odboru dopravy, ktorý uviedol, že keďže 

Zmluva o spolupráci má obmedzenú platnosť do 31.12.2024, navrhuje sa predĺžiť túto platnosť 

o ďalšie obdobie a pokračovať v spolupráci. Platnosť funkčnosti spoločného dopravného územia sa 

navrhuje predĺžiť na dobu určitú, a to na obdobie poskytovania dopravných služieb vo verejnom 

záujme v regionálnej (prímestskej) autobusovej doprave pre TSK aktuálnym dopravcom SAD 

Trenčín a. s., prípadne nadobudnutím účinnosti Zmluvy o spolupráci, príp. obdobnej zmluvy medzi 

budúcim Integrátorom dopravného systému a mestom Trenčín, resp. dopravcom MHD Transdev 

Morava/TD Transport. Týmto ustanovením nie sú dotknuté práva Zmluvných strán ukončiť 

predmetnú zmluvu aj skôr, a to v súlade s ustanoveniami tejto Zmluvy o spolupráci. 

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 78/2024: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálov s názvom „Návrh na schválenie uzavretia Dodatku č. 1 k Zmluve o spolupráci 

pri zabezpečení dopravy cestujúcich na území mesta Trenčín autobusovými spojmi prímestskej 

autobusovej dopravy“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť. 

 

 Hlasovanie členov: 

Za 4:   Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A 

Ing. Tomáš Vaňo 

  

Proti 0: - 

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 



 
13 

Bod č. 2., 2.7 

Predmetný materiál predkladá Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku 

a verejného obstarávania, ktorý uviedol, že vstup TSK do integrovaného dopravného systému by sa 

mal uskutočniť vo forme splatenia peňažného vkladu 35 000 eur predstavujúci obchodný podiel 

vo výške 35 % zo základného imania spoločnosti. Zámer vstupu do integrovaného dopravného 

systému bol poslancom predstavený v júlovom zastupiteľstve, v októbri sa uskutočnilo valné 

zhromaždenie spoločnosti, kde Žilinský samosprávny kraj a mesto Žilina predbežne schválili vstup 

TSK a mesta Trenčín do tejto spoločnosti, pričom výsledkom bude navýšenie základného imania, 

zmena obchodného mena na „Integrovaná doprava Žilinského a Trenčianskeho kraja. s.r.o.“, a to 

po schválení zo strany jednotlivých zastupiteľstiev. Spoločnosť bude mať dvoch konateľov, jedného 

za Žilinský samosprávny kraj a jedného za Trenčiansky samosprávny kraj. 

Predseda komisie sa informoval ohľadom rozpočtu na tarifné kilometre, čo predstavuje sumu                 

0,01 cent/km, pričom Ing. Renáta Ozimová, vedúca odboru finančného uviedla, že celkovo v rozpočte 

pôjde o čiastku 250 000 eur a 35 000 eur je vstup. Mgr. Radovan Hladký, vedúci odboru dopravy 

uviedol, že tieto čiastky je potrebné v rozpočte vyčleniť, pričom príjem sa bude počítať objemom 

kilometrov a tarifou na kilometer podľa rozsahu integrácie, čo bude nutné následne dofinancovať.  

Na otázku predsedu komisie ohľadom integrácie s ďalšími krajmi Mgr. Radovan Hladký, vedúci 

odboru dopravy uviedol, že v rámci spolupráce sa vychádza z prirodzených regiónov historicky 

zadefinovaných v strategickom dokumente ako funkčné regióny, v ktorých sa predpokladala 

integrácia v oblasti dopravy, pričom poukázal na podobné integrované systémy v Českej republike. 

V rámci integrácie je potrebné postupovať zdola, z jednotlivých regiónov a postupne integráciu 

rozširovať.  

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 79/2024: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálov s názvom „Návrh na schválenie vstupu Trenčianskeho samosprávneho kraja do obchodnej 

spoločnosti Integrovaná doprava Žilinského kraja s. r. o.“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho 

samosprávneho kraja materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie členov: 

Za 4:   Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A 

Ing. Tomáš Vaňo 

Proti 0: - 

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 
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Bod č. 3 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa informoval ohľadom možnosti uskutočnenia zasadnutia Komisie 

legislatívno-právnej pri Z TSK v inom termíne. Predseda komisie sa vyjadril, že v prípade 

materiálov, kde je potrebná diskusia, je potrebné, aby sa zasadnutia uskutočnili prezenčne, zatiaľ čo 

pri jednoduchších materiáloch postačuje hlasovanie per rollam. V súvislosti s uvedeným prebehla 

diskusia o možnosti zváženia iných foriem zasadnutia. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa takisto vyjadril aj k možnému zaradeniu materiálu týkajúceho sa zmeny 

uznesenia na rokovanie Komisie legislatívno-právnej, na čo Mgr. Baláž, vedúci oddelenia právneho, 

správy majetku a verejného obstarávania uviedol, že zaradenie predmetných materiálov je možné. 

Predseda komisie uviedol, že daná problematika bude predmetom riešenia.  

 

Bod č. 4 

Nakoľko po vyčerpaní programu rokovania komisie a diskusii neboli žiadne ďalšie návrhy, predseda 

komisie poďakoval všetkým prítomným za ich účasť a rokovanie komisie ukončil. 

 

 

............................................................ 

Erich Dvonč 

Predseda Komisie legislatívno-právnej                       

 

 

 

V Trenčíne dňa 04.11.2024  

 

Zapísala: Mgr. Miroslava Matuščinová, tajomníčka komisie  

 

 


